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افزایش قیمت خودرو
نوسازی تاکسی ها را متوقف کرد

کمک هزارمیلیاردی مردم به بهزیستی

با نزديك شــدن به انتخابات مجلس 
شوراى اســلامى، درهاى دفتر شوراى 
نگهبــان خراســان رضوى بــه روى 
خبرنــگاران بــاز شــد و محمدكمال 
ســرويها، سرپرســت دفتر نظارت و 
بازرسى انتخابات استان، پس از گذشت 
6 ماه از انتصاب در اين ســمت، براى 
ســاعتى به جمع اصحاب رسانه آمد تا 
پس از بيان شرح وظايف و نحوه عملكرد 
اين شــورا به ســؤالات خبرنگاران در 
اين باره پاســخ دهد. البته سرويها در 
اين جلســه تنها نبود و حجت الاسلام 
محمدحســين محرابى، سرپرســت 
سابق دفتر نظارت و بازرسى انتخابات 
استان نيز براى پاسخ به برخى سؤالات 
روزنامه نــگاران در اين جلســه حضور 
داشــت. اين نشســت با صحبت هاى 
سرويها درباره شــرح وظايف شوراى 
نگهبــان در قانون اساســى جمهورى 
اسلامى آغاز شد. به گفته او، اين شورا 2 
وظيفه اصلى نظارت بر مصوبات مجلس 
شوراى اســلامى براى جلوگيرى از هر 
مغايرتى با قانون اساسى و شرع اسلام 
و همچنين تأييد صلاحيت نامزدهاى 
همه انتخابات كشــور به جز شوراهاى 
شهر و روستا را بر عهده دارد. سرپرست 
دفتر نظارت و بازرسى انتخابات استان، 
با اشاره به اينكه شوراى نگهبان وظايف 
خــود را با شناســايى اعضاى شــبكه 
نظارت شــكل مى دهد، گفت: اكنون 
نســبت به ابتــداى انقــلاب وضعيت 
بهترى داريم و شــبكه نظارتى شوراى 
نگهبان، گلوگاه هايى را كه ممكن است 
انتخابات را به مســير ناصواب هدايت 
نمايد، شناســايى و كنتــرل مى كند. 
سرويها با تأكيد بر اينكه رأى مردم در 
كشــور ما حق الناس است، اظهار كرد: 
نمى گذاريم هيچ دســتگاهى از مسير 
برگزارى درست انتخابات خارج شود. 
به گفته وى، تعداد افراد فعال در شبكه 
نظارتى خراسان رضوى 18 هزار و 289 
نفر هســتند كه از اين تعداد 4 هزار و 
556 نفر، معادل 25 درصد، را بانوان و 
13 هزار و 733 نفر، معادل 75 درصد، 
را مردان تشــكيل مى دهند.سرپرست 
دفتر نظارت و بازرسى انتخابات استان 
با اشــاره به كمبود زمان در نظر گرفته 
شده براى بررســى و تأييد صلاحيت 
ثبت نام كنندگان در انتخابات مجلس 
و همچنيــن بازدارنده نبــودن قوانين 

و مجازات هــاى مربوط بــه تخلفات 
انتخاباتى، گفت: كميسيون شوراهاى 
مجلس به همراه پژوهشــكده شوراى 
نگهبان طرح كاملــى را درباره قوانين 
انتخابات ارائه داده اند كه در آن به تمام 
ابهامات قانون موجود پرداخته شــده 
اســت، اما بايد به مجلس بيايد و همه 
بندهاى آن را بررســى كنند تا پس از 
آن اجرايى شــود؛ بنابرايــن اكنون در 
قالب طرح اســت و قابل اجرا نيســت.
سرويها ادامه داد: پيشنهادهايى كه در 
اين زمينه داده شده است، در انتخابات 
پيش  رو تغييرى به وجود نخواهد آورد و 
اين انتخابات از نظر قانونى طبق روال 
گذشته برگزار خواهد شد. وى در پاسخ 
به ســؤال خبرنگاران درباره اينكه اين 
كمبود وقت به چه ميزان باعث بروز خطا 
شده اســت؟ اظهار كرد: ما نمى توانيم 
بگوييم هيچ خطايى رخ نداده اســت، 
اما درصد اين خطا بســيار ناچيز است. 
به عنوان مثال طبق آمار در دوره قبل 
854 نفر براى انتخابات مجلس شوراى 
اســلامى ثبت نام كرده بودند كه از اين 
تعداد فقط صلاحيــت 3 نفر پس از رد 
صلاحيت و شــكايت به هيئت نظارت 
مركزى شوراى نگهبان، تأييد شد، اما 
بازهم نمى توان گفت در رد صلاحيت 
اين افراد خطا رخ داده است؛ زيرا آن ها 
مدارك تكميل ترى براى هيئت نظارت 

ارسال كرده بودند.
وى در ادامه افزود: شوراى نگهبان براى 
كاهش خطاها برنامه ريزى كرده است 
تا بر اســاس تجربه گذشته، نامزدهاى 
احتمالى انتخابات را شناسايى و كارش 

را قبل از شروع ثبت نام ها آغاز كند.
سرپرســت دفتــر نظارت و بازرســى 
انتخابات اســتان در پاســخ به سؤال 
خبرنگار شــهرآرا درباره مواجهه اين 
دفتر با احراز صلاحيت  ثبت نام كنندگان 

برخى طيف هاى سياسى در انتخابات 
مجلس شوراى اسلامى گفت: رد يا تأييد 
صلاحيت نامزدها را قانون مشــخص 
كرده است. از اين رو بر اساس مستندانى 
كه در پرونده افراد جمع آورى مى شود، 
مفاد قانونى را بررســى مى كنيم تا در 

هيئت هاى نظارت به تصويب برسد.
به گفته ســرويها، در قانون اغماض با 
سليقه هاى سياسى وجود ندارد و اصلا 
براى شوراى نگهبان پسنديده نيست و 
دور از ذهن اســت كه براى دنياى يك 
جريان سياســى، آخرت خود را نابود 

كند. 

 رفاقت با همه طیف های سیاسی

وى با اشــاره به صحبت هــاى آيت ا... 
جنتى، دبير شــوراى نگهبان، درباره 
عمــل به قانــون طبق مســتندات به 
دست آمده، گفت: ما با همه طيف هاى 
سياسى دوستى و رفاقت داريم و اصلا 
اين طور نيست كه در حق گروهى خاص 

سخت گيرى داشته باشيم.
سرپرســت دفتــر نظارت و بازرســى 
انتخابات استان با اشاره به حضور خود 
در ســمت هاى مختلف، از تلاش براى 
رفاقت با همه جريان هاى سياسى خبر 
داد و گفــت: در اين ســمت نيز تلاش 
مى كنم بى طرفى خود را نشان دهم و به 
همه ثابت كنم در اينجا طبق مر قانون 

عمل مى كنيم.
ســرويها به ابداعى از سوى سرپرست 
پيشــين دفتر نظارت دربــاره برپايى 
جلســاتى براى كنار هم قــرار گرفتن 
جريان هاى سياسى اشاره كرد و افزود: 
همه جريان هاى سياسى از برپايى اين 
جلســات كه با مديريت حجت الاسلام 
محرابى بود، ابراز خرسندى كرده اند. در 
اين جلسات مشخص شد كه اختلافات 
بين احزاب بســيار جزئى است و اين 

نشست ها باعث هم افزايى بيشتر خواهد 
شد.

وى با اشــاره بــه اينكــه در انتخابات 
گذشته، ســران اصلاحات ادعا كردند 
كه تخلفات متعددى در مشهد صورت 
گرفته اســت، اظهار كرد: يكى از نتايج 
اين جلسه ها اين بود كه دوستانى كه در 
اين جلسات شركت مى كردند، نامه اى 
به دبير شوراى نگهبان مبنى بر اينكه ما 
در فرايند انتخابات حاضر بوديم، نوشتند 
و تأكيد كردند كــه در آن هيچ تخلفى 

صورت نگرفته است.
 سرپرســت دفتر نظارت و بازرســى 
انتخابات اســتان در پاســخ به سؤال 
خبرنگارى درباره وجــود تخلفات در 
شــوراى هاى شهر و روســتا در كشور 
و ســپردن وظيفــه تأييــد صلاحيت 
نامزدهاى ايــن انتخابات به شــوراى 
نگهبان گفت: تخلفات اعضاى شوراى 
شهر بديهى است و نمايندگان مجلس 
نيز به دنبال اين هستند كه اين كار به 
يك نهاد تخصصى سپرده شود، اما هنوز 
در اين باره تصميمى گرفته نشده است.

ســرويها درباره انتخابات الكترونيكى 
نيز گفت: در آخرين جلســه شــوراى 
نگهبان با تعــدادى از وزيــران دولت 
در 28 فروردين امســال مشخص شد 
كه در اين طرح هنــوز ابهامات زيادى 
وجود دارد و فعلا اجرايى نيســت؛ اما 
شايد بخش هايى از آن به صورت پايلوت 
در چنــد منطقه انجام شــود كه البته 
به معنى برپايى انتخابــات الكترونيك 
نيســت. وى همچنين بــه ديدار خود 
با سيدمحمدرضا هاشــمى، فرماندار 
جديد مشــهد، اشــاره كــرد و افزود: 
در اين جلســه قرار شــد كه مرحله به 
مرحله در كنار يكديگــر و با همكارى 
هــم انتخابــات پيــش رو را برگــزار 

كنيم.

  یــن انتخابــات در دوره ضعیف تر

فرماندار پیشین برگزار شد

سرپرست سابق دفتر نظارت و بازرسى 
انتخابات استان نيز در ادامه با اشاره به 
اظهارات محمدرحيم نوروزيان، فرماندار 
پيشين مشهد، درباره عملكرد شوراى 
نگهبان گفت: ضعيف ترين انتخابات در 
دوره ايشان بود كه مشكلات متعددى 
از جمله توزيــع تعرفه ها و به كارگيرى 
افراد ناوارد به امر انتخابات در آن دوره 

وجود داشت.
حجت الاســلام محرابى با اشــاره به 
وجــود مشــكلات فــراوان در بحث 
توزيع تعرفه هــا، افزود: ايــن موضوع 
باعث بروز شــبهه اى درباره ســلامت 
انتخابات شــد. البته با توجه به اينكه 
مشــكلات در حدى نبود كــه از مرز 
قانون عبور كند، همه پاى اين انتخابات

 ايستاديم.
به گفته وى، در برخى نقاط ثابت شد كه 
تعرفه ها مهندسى شده است، اما با توجه 
به اينكه معدل انتخابات قابل قبول بود، 

پاى آن ايستاديم.
محرابى در پايان تأكيد كرد: ما با همه 
ذائقه هاى سياســى رفاقــت داريم و 

هيچ كدام را رد يا تأييد نمى كنيم.

  واکنــش نوروزیان بــه صحبت های

محرابی

صحبت هاى رئيس سابق دفتر نظارت 
و بازرســى انتخابات شــوراى نگهبان 
در خراســان رضوى، واكنــش رحيم 
نوروزيــان، فرماندار وقت مشــهد در 
انتخابات ســال 96، را نيز بــه همراه

 داشت.
به گزارش ايسنا، محمدرحيم نوروزيان 
در واكنش بــه صحبت روز گذشــته 
حجت الاســلام محرابى گفــت: آقاى 
محرابى شــخصيتى دوست داشــتنى 
است و بنده به ايشان ارادت دارم. مواضع 
رسمى ايشان قبلا اعلام و ابراز شده و با 
اين صحبت اخير كاملا مغاير بوده است.
او ادامــه داد: مــن از ايــن چرخــش 
مواضع متعجب شــدم. شــايد باتوجه 
بــه انتخابات پيش رو ســخنان جديد 
ايشان قابل تحليل باشــد. به هرحال 
ايــن مطالــب در حكم شــك بعد از 
محــل اســت و بنابراين قابــل اعتنا 
نيست؛ براى ايشــان آرزوى صحت و 

سلامت دارم. 

بررسی صلاحیت نامزدهای احتمالی انتخابات قبل از شروع ثبت نام
سرپرست دفتر نظارت و بازرسی انتخابات استان ازبایدها و نبایدهای  انتخابات امسال مجلس گفت

نگار هاشمیان

 خبر ویژه 

    محمدحسن بهادر، مديركل ثبت اسناد و املاك استان: طى 3 ماه امسال 1228 
پرونده در اداره كل ثبت اسناد و املاك خراسان رضوى مختومه شد.

     سردار محمدحسين سپهر، جانشين رئيس ســازمان بسيج مستضعفين: 
دشمنان انقلاب اسلامى مدت هاســت كه از طريق جنگ نرم و با استفاده از فضاى رسانه اى و 
مجازى خواهان از بين بردن ارزش هاى كشــور ما در بين نسل جوان هستند كه خوشبختانه 
موفق نبوده اند. ما بايد با داشتن يك نقشه راه مناسب، فضاى مجازى را مديريت كنيم و نبايد 

از اين فضا غافل شويم.

    حسن افتخارى، مدير بهره بردارى شــركت گاز استان: طرح حذف قبض هاى 
كاغذى گاز، پس از طى مراحل آزمايشى در اســتان اجرا خواهد شد. مشتركان براى ثبت نام 
شــماره همراه دريافت كننده قبض مى توانند شماره  اشــتراك و تلفن  ثابت خود را به شماره 

100037074 به صورت «شماره اشتراك*شماره تلفن» پيامك كنند.

     در راستاى زيباسازى منظر شــهرى و بهبود عبور و مرور، نرده هاى خط ويژه اتوبوس 
خيابان دانشگاه (حدفاصل ميدان سعدى تا چهارراه دكترا) جمع آورى خواهد شد و به جاى آن 

آيلند به همراه فضاى سبز ايجاد مى شود.

     هواى گرم تا روزهاى ميانى هفته آينده در استان خراسان رضوى ماندگار است و بيشينه 
دماى هوا در مشهد طى اين مدت بين 40 تا 41 درجه خواهد بود. 

 دیگه چه خبر؟

فرمانده نيروى هوايى سپاه پاسداران همراه 4 
تن از نيروهاى نظامى كه در سرنگونى پهپاد 
متجاوز آمريكايى به حريم هوايى كشور نقش 
مستقيم و عملياتى داشتند، با تشرف به حرم 
مطهر رضوى و زيارت مضجع شــريف امام 
رضا(ع)، به دريافت نشان خادمى اين آستان 

مقدس مفتخر شدند.
به گزارش آستان نيوز، توليت آستان قدس 
رضوى پس از اهداى اين نشان، «تشخيص 
و عمل بهنگام» را مهم ترين ويژگى حركت 
غرورآفرين نيروهاى نظامى كشــورمان در 
ســركوب تجاوز اخير دانســت و افزود: اين 
روحيه بايد در همــه گلوگاه هاى مديريتى 
كشــور به ويژه در بخش مســائل اقتصادى 
حاكم باشــد؛ چرا كه دشــمن امــروز يك 
جنگ تمام عيار اقتصــادى عليه ملت ايران 

به راه انداخته اســت و همه مســئولان بايد 
در مقابله با نفوذ تروريسم و تجاوز اقتصادى 
همچون مجاهدان عرصه نظامى، به شــكل 
انقلابــى، جهــادى، علمى و بهنــگام عمل 

كنند.
سردار اميرعلى حاجى زاده، فرمانده نيروى 
هوافضاى سپاه پاسداران انقلاب اسلامى نيز 
در اين مراسم با بيان اينكه اين عمليات ابعاد 
مختلفى داشت كه با گذشــت زمان روشن 
خواهد شــد، اظهار كرد: حدود يك ماه قبل 
از اين عمليات به حرم مطهر رضوى مشرف 
شــده بوديم. در آن تشــرف از امام رضا(ع) 
خواســتيم كه شــرايطى را فراهم آورند تا 
بتوانيم اقتدار نظام را به دشمن نشان دهيم. 
بنابراين اين پيروزى را حاصل عنايت حضرت 

رضا(ع) مى دانيم. 

 «طرح نوسازى تاكسى هاى فرسوده 
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كه خردادماه امسال از سرگرفته شده 
بود، بار ديگر متوقف شد.» مرتضى 
ضامنــى، مديرعامــل اتحاديــه 
تاكسى رانى هاى شــهرى كشور، با 
اعلام اين خبر دليــل آن را افزايش 
قيمت خودرو دانســت.مديرعامل 
سازمان تاكسى رانى شهردارى مشهد نيز در 
گفت وگو با شهرآرا با بيان اينكه رانندگان در 
تمام كشور و حتى مشــهد به دليل مناسب 
نبودن شرايط و تســهيلات از طرح نوسازى 
تاكسى ها استقبال نكردند، گفت: با اين حال 
اميدواريم در قالب طرح تسهيلات نوسازى 
مديريت شــهرى مشهد، شــاهد استقبال 
رانندگان براى نوسازى تاكسى هاى فرسوده 
باشيم.ســيدمهدى علوى مقدم اعلام كرد: 
كاهــش توليد خــودرو، افزايــش قيمت و 
محدوديت منابع بانكى و تســهيلات درباره 
نوسازى تاكسى هاى فرسوده از عوامل مهم 
در حوزه توقف نوسازى اين ناوگان از سال 96 
است.او در ادامه تأمين منابع و نرخ تسهيلات 
مناسب را از عوامل مهم در نوسازى ناوگان 
تاكسى رانى دانســت و گفت: طرح نوسازى 

مديريت شهرى مشــهد هم در اين راستا و 
براى تسهيل فرايند نوسازى 2 هزار دستگاه 

تاكسى مشهد در نظر گرفته شده است.
طبق اعلام علوى مقدم، سازمان تاكسى رانى 
مشــهد در مرحله عقد قرارداد با بانك است 
و فراخوان اين طرح تا نيمه مرداد امســال 
منتشــر خواهد شــد.مديرعامل ســازمان 
تاكســى رانى مشــهد اظهار كرد: بر اساس 
اين طرح، شهردارى طى توافق با بانك هاى 
عامل، 120 ميليارد تومان تسهيلات بانكى 
براى نوسازى دريافت مى كند و با اين اعتبار 
80درصد قيمت تاكسى ها در قالب تسهيلات 
به متقاضيان نوســازى پرداخت مى شــود.
به گفته او براى كمك بــه رانندگان معادل 
14درصد از نرخ اين تسهيلات كه در مجموع 
رقمى معادل 50 ميليارد تومان از سود اين 
تسهيلات است، از ســوى شهردارى مشهد 

پرداخت مى شود.
علوى مقدم در ادامه با بيان اينكه 13 يا 14 
ميليون تومان از تسهيلات هر راننده از سوى 
شهردارى مشــهد پرداخت مى شود، اظهار 
كرد: در اين شــرايط نرخ تســهيلات براى 

رانندگان 4درصد است. 

مديركل مشــاركت هاى مردمى ســازمان 
بهزيســتى كشور گفته اســت كه «با وجود 
همه مشــكلات اقتصــادى، بــرآورد ما بر 
اساس فعاليت سه ماهه امسال اين است كه 
كمك هاى مالى مردم در سال 98 به بيش از 

هزارميليارد تومان مى رسد».
به گزارش فارس، محمدعلى رســتميان كه 
دوشنبه شــب در نشســت خبرى همايش 
تجليــل از خيــران و نيكــوكاران برگزيده 
بهزيستى كشور در مشهد حضور پيدا كرده 
بود، در اين باره افزود: مردم در سال گذشته 
862 ميليارد تومان به ســازمان بهزيستى 
كشــور كمك كرده اند  كه به نســبت مدت 
مشابه گذشته رشد 18 درصدى داشته است.

او همچنيــن از برگزارى همايــش تجليل 
از خيران بهزيســتى در مشــهد خبر داد و 
گفت: اين همايش 26 تا 28 تيرماه با حضور 
بيش از 200 نفر از خيران برگزيده كشــور 
در مشــهد برگزار مى شود. به گفته مديركل 

مشــاركت هاى مردمى ســازمان بهزيستى 
كشور، هدف  از اين برنامه تجليل از خيرانى 
است كه بدون منت خدمت مى كنند. هدف 
اصلى ما ايجاد مركز خيران كشورى است و به 
همين دليل در اين مراسم وزير تعاون، رئيس 
سازمان بهزيستى و مديران ارشد استانى هم 
حضور دارند. حميدرضا پوريوسف، مديركل 
بهزيستى اســتان، هم در ادامه اين نشست 
بيان كرد: خراســان رضوى دومين استان از 
نظر جمعيت خانوارهاى داراى چند معلول 
اســت؛ به طورى كه تاكنــون 518 واحد به 
خانواده هاى 2 معلول داده شــده اســت. او 
با بيان اينكه مشــاركت خيران در اســتان 
افزايش 17درصدى داشــته اســت، افزود: 
براى خيران خدماتى به صورت مستقيم در 
نظر نگرفته ايم اماكمك هايى در نظر گرفته 
شــده تا از معافيت هاى مالياتى اســتفاده 
كنند، اما تــا كنون از آن طرح ها اســتفاده

 نكرده اند. 

سرنگونی پهپاد آمریکایی 
با توسل به امام رضا(ع)

خلیل ا... 
کاظمی، 
معاون 

حمل ونقل 
و ترافیک 
شهرداری 

مشهد: 
شرکت های 
مسافربری 

بین ۱۲ تا ۱۳ 
میلیارد تومان 

به شهرداری 
مشهد بدهکار 

هستند.

 طبــق اعــلام رئيس 
كميســيون برنامــه 
 وبودجه شــوراى شهر 
امســال  مشــهد، 
شهروندان مشــهدى يكى از پركارترين 
سال ها در حوزه عمرانى شهر را پيش رو 
نحــوى  بــه  داشــت؛  خواهنــد 
كه هرمــاه يك  پــروژه  بزرگ درشــهر 
كلنگ زنى مى شود و درآينده ى نزديك به 

بهره بردارى خواهد رسيد.
به گزارش پايگاه اطلاع رســانى شوراى 

اســلامى مشــهد، بتول گندمــى در 
ويژه برنامــه جشــن مردمــى «شــب 

فيروزه اى» موضوع شــفافيت را يكى 
از سياســت هاى اصلى شوراى 

پنجم دانســت و اظهار كرد: 
يكى از بحث هاى هميشگى 
شهروندان با مديريت شهرى، 

آگاهى از رويه هاى غالب 
شــهردارى اســت و 

هند  ا مى خــــــو
بدانند كه منابع 

شــهر كجا و چگونه هزينه مى شود. در 
همين راستا شــاهد رونمايى از سامانه 
«فاش» بوديم كه در آن همه قراردادها، 
فهرســت پيمانــكاران، اطلاعات 
شهرســازى و ضوابط طرح هاى 
جامع و تفصيلى شــهر مشهد 
بارگذارى شــده است. وى 
افزود: بــه زودى اطلاعات 
همه سفرهاى خارجى 
اعضاى شوراى شهر و 
مجموعه شهردارى 

از اوايل دهه 80 به بعد روى اين ســامانه 
بارگــذارى خواهد شــد. گندمى گفت: 
بخش زيادى از اين داده ها در گذشــته 
رانت اطلاعاتى محســوب مى شد و همه 
اجازه دسترســى به آن  را نداشتند، ولى 
شوراى پنجم شهروندان را مالكان اصلى 
شــهر مى داند و با تكيه بــر همين مبنا 
شفافيت را پيشه كرده است. البته همواره 
مقاومت هــاى پنهانى بــراى ممانعت از 
دسترسى آزاد شــهروندان به اطلاعات 

وجود دارد.  

هر ماه یک 
پروژه عمرانی 
درشهر کلنگ زنی 
می شود

فيروزه اى» موضوع شــفافيت را يكى 
از سياســت هاى اصلى شوراى 

پنجم دانســت و اظهار كرد: 
يكى از بحث هاى هميشگى 
شهروندان با مديريت شهرى، 

آگاهى از رويه هاى غالب 
شــهردارى اســت و 

هند  ا مى خــــــو
بدانند كه منابع 

«فاش» بوديم كه در آن همه قراردادها، 
فهرســت پيمانــكاران، اطلاعات 
شهرســازى و ضوابط طرح هاى 
جامع و تفصيلى شــهر مشهد 
بارگذارى شــده است. وى 
افزود: بــه زودى اطلاعات 
همه سفرهاى خارجى 
اعضاى شوراى شهر و 
مجموعه شهردارى 

 موضوع انتقال آب از دوردست ها 
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به شرق كشور، اين روزها به يكى از 
مهم ترين خبرهــا در حوزه هاى 
اجتماعى و اقتصادى تبديل شده و 
نظرات مختلفى را نيز از ســوى 
صاحب نظران ايــن حوزه در پى 
اســتاندار  اســت.  داشــته 
خراسان رضوى نيز از زمان انتصابش تاكنون 
يكى از جدى ترين پيگيرى كنندگان اين 
طرح بوده و به همين واســطه جلســات 
متعددى را با مديران ارشــد وزارت نيرو و 
مسئولان مرتبط با اين موضوع در تهران و 
مشهد برگزار كرده است. اين موضوع براى 
عليرضا رزم حسينى آن قدر اهميت داشته 
كه حتى در جلســه اخير با ســران 2 قوه 
مجريه و مقننه نيز به موضوع آينده تأمين 

آب شرب مشهد پرداخته است.
در همين راستا ديروز جلســه اى درباره 
بررسى مسائل آب شرب اســتان و شهر 
مشــهد با حضور وزير نيرو، معاونان اين 
وزارت خانه، اســتاندار خراسان رضوى و 
معاون عمرانى او، مســئولان  حوزه آب و 
شمارى از اعضاى مجمع نمايندگان استان 
در ســاختمان مجلس شــوراى اسلامى 

برگزار شد.
مديرعامــل شــركت آب منطقــه اى 
خراسان رضوى در گفت وگو با شهرآرا درباره 

ره آورد اين جلسه كارى گفت: خوشبختانه 
با همت نمايندگان مجلس قرار بر اين شده 
تا جلسات منظمى درباره پيگيرى مسائل 
آب استان و كلان شهر مشهد برگزار شود 
كه تاكنون 3 جلســه در اين رابطه برگزار 
شده است. محمد علائى ادامه داد: در اين 
جلسات مســائل روز در حوزه آب استان و 
طرح هاى ميان مدت و بلندمدت بررسى 
و متناســب با شــرايط تصميماتى اتخاذ 
مى شود. جلسه اخير هم در اين راستا برگزار 
شد و در ابتداى آن مصوبات و تصميمات 2 

جلسه قبل بررسى شد.

  برش شهرستانی طرح همیاران آب

تصویب می شود

وى با بيان اينكه در جلســه روز گذشته، 

موضوع راهبرد بلندمــدت وزارت نيرو و 
حوزه آبى استان مطرح شد، از اين موضوع 
ابراز خرســندى كرد كه طــرح همياران 
آب و ســازگارى با كم آبــى با كمك همه 
شخصيت هاى حقيقى و حقوقى مؤثر در 
مديريت منابع آب تهيه شده و قرار است 
تا هفته آينده برش شهرستانى آن نيز در 
جلسه اى با حضور استاندار به تصويب برسد.
مديرعامــل شــركت آب منطقــه اى 
خراسان رضوى اضافه كرد: در اين جلسه 
قرار شــد تا اين طــرح پــس از تصويب 
برش هاى شهرستانى، ظرف يك ماه آينده 
به وزارت نيرو ارسال و پس از انجام مراحل 
تصويب در كارگــروه ملى ســازگارى با 

كم آبى، براى اجرا به استان ابلاغ شود.
علائى گفت: در اين جلسه قرار شد تا علاوه 

بر پيشــبرد اين طرح، هم زمــان موضوع 
شيرين سازى و انتقال آب از درياى عمان 
نيز پيگيرى شود. درباره بحث انتقال آب از 
درياى عمان، اكنون شركت مديريت پروژه 
تشكيل شده است و اميدواريم اين موضوع 
به صورت جدى تــر وارد مرحله عملياتى 
شود. به طور قطع براى وزارت نيرو پيشبرد 

هم زمان اين 2 طرح مهم است.
وى افزود: در ادامه نشست ديروز، مباحثى 
درباره اجراى طرح انتقال آب از هزارمسجد 
مطرح شد و با توجه به تصميمات گرفته 
شــده، اميدواريم به زودى شاهد عملياتى 
شدن اين طرح نيز باشــيم. در ادامه هم 
موضوع توســعه طرح هــاى آب و خاك 
مناطق مرزى مطرح و تصميماتى در اين 

رابطه گرفته شد.

مديرعامــل شــركت آب منطقــه اى 
خراسان رضوى در ادامه به موضوع انتقال 
آب شرب از چاه هاى غرب مشهد به نقاط 
ديگر اين كلان شهر با همان تخصيص هاى 
مالى قبلى اشاره كرد و گفت: در مشهد 457 
حلقه چاه براى تأمين آب شرب وجود دارد 
كه بيشتر اين چاه ها در غرب شهر است، اما 
خط انتقال آب از اين چاه ها ظرفيت لازم را 
براى انتقال ندارد و از طرفى ما تخصيص 
جديدى را هــم در اين باره صادر نخواهيم 
كرد. بنابراين قرار شد آب منطقه اى ظرف 
مدت يك مــاه مطالعات در ايــن حوزه را 
تمام كند و نتايج آن را براى دستگاه هاى 

بالادستى بفرستد.
وى در پايــان درباره مشــكلات به وجود 
آمده طى چند روز اخيــر براى تأمين آب 
شرب برخى روستاهاى حاشيه شهر مشهد  
اظهار كرد: ما به تأمين آب شرب براى همه 
مناطق مكلف هستيم، اما گرماى چند روز 
اخير، مصرف بى رويه آب در برخى مناطق 
روستايى حاشيه شــهر مشهد، انشعابات 
غيرمجاز در اين مناطق و اســتفاده از آب 
شرب براى كشاورزى، مشكلاتى را به وجود 
آورده است كه اميدواريم با همكارى مردم 
در صرفه جويى منابــع آبى و برخوردهاى 
دستگاه قضايى با انشعابات غيرمجاز، اين 

مشكل نيز برطرف شود.

رایزنی آبی استاندار در بهارستان
استاندار با وزیر نیرو و شماری از نمایندگان مجلس درباره انتقال آب از دوردست ها گفت وگو کرد
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